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PROCES  - VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi 27.07.2018 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Ocnele 
Mari convocat prin Dispoziţia nr.134/20.07.2018, emisă de primarul or.Oc.Mari, la care participă 
un număr de 13 consilieri din totalul de 13 consilieri în funcţie. La şedinţă participă cetăţeni ai 
or.Oc.Mari.  
 Se supune aprobării următoarea 
 

ORDINE DE ZI: 
 
1. Proiect de hotărâre privitor la: rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018; 
2. Proiect de hotărâre privitor la: aprobarea Programului manifestărilor culturale, sportive 
şi turistice cu caracter de repetabilitate organizate în oraşul Ocnele Mari pentru anul 
2018; 

3. Informare privind modificarea Anexei 3 (Taxă parcare în zona strandului – autoturisme) 
la Hotărârea Consiliului Local Ocnele Mari nr.72/21.12.2017 cu privire la stabilirea 
nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitele şi taxele locale şi alte taxe asimilate 
acestora, precum şi amenzile aplicabile în anul 2018. 
Întrebări-Interpelări. 

Ordinea de zi a fost aprobată cu 13 voturi „pentru”. 
S-a supus aprobării procesul-verbal al şedinţei ordinare din 31.05.2018, proces-verbal ce a 

fost aprobat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi: „rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

anul 2018”. 
Doamna Birţoiu Oana, sef serviciul „buget, finanţe” spune că acest proiect de hotărâre are la 

bază în primul rând organizarea Festivalului „Centenar Buridava” şi în cel de-al doilea rând 
rectificarea listei de investiţii pentru a utiliza suma de 230000 lei din excedentul bugetului local din 
anii anteriori ca sursă de finanţare a cheltuielilor secţiunii de dezvoltare în anul 2018 pentru 
achiziţia unui utilaj multifuncţional necesar desfăsurării, în bune condiţii, a activităţii 
compartimentului „ADP”. 

Domnul consilier local Lăzăroiu Constantin este de părere că ar trebui ca orasul Oc. Mari sa 
se asocieze cu alte localităţi pentru a atrage fonduri europene in vederea achiziţionării unui utilaj 
multifuncţional. Spune că trebuie consultat un specialist inainte de a alege utilajul in functie de 
lucrările ce urmează a fi efectuate şi de angajaţii ce îl vor utiliza. 
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Doamna Birţoiu Oana spune că Primăria orasului Ocnele Mari nu face parte din nicio 
asociere de tip G.A.L. pentru a achiziţiona utilaje. 

Domnul viceprimar Sasu Remus-Gabriel spune că s-au făcut reparaţii in valoare de 
aproximativ 400000 lei in utilajele din dotare, însă în momentul de faţă nu functioneaza normal 
niciunul, iar o noua investitie privind reparatia acestor utilaje ar fi inutilă si din această cauză se 
doreşte achiziţionarea unui utilaj nou la care să fie ataşate mai multe dispozitive, respectiv: 
motocoasă, lamă si tocător de crengi. 

S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi: “aprobarea Programului manifestărilor culturale, 

sportive şi turistice cu caracter de repetabilitate organizate în oraşul Ocnele Mari pentru anul 2018”. 
Domnul consilier local Dobre Ion o întreabă pe doamna Popescu Aurora dacă în cadrul 

programului sunt prevăzute si activităţi sportive. 
Doamna bibliotecar Popescu Aurora îi răspunde domnului Dobre Ion că aşteaptă propuneri 

din partea Consiliului Local şi că s-a gândit la concursuri între şcoli. 
Domnul Sasu Remus-Gabriel spune că nu pot fi organizate concursuri de fotbal fara a exista 

un teren de fotbal. 
Doamna Aurora Popescu invită Consiliul Local la evenimentele desfăşurate cu ocazia 

Festivalului „Centenar Buridava”. 
Doamna Birtoiu Oana spune că Festivalul „Centenar Buridava” va fi finanţat în cea mai 

mare parte de către Societatea Naţională a Sării. 
S-a supus aprobării proiectul de hotărâre care a fost adoptat cu 13 voturi „pentru”. 
S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi: “Informare privind modificarea Anexei 3 (Taxă 

parcare în zona strandului – autoturisme) la Hotărârea Consiliului Local Ocnele Mari 
nr.72/21.12.2017 cu privire la stabilirea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozitele şi taxele 
locale şi alte taxe asimilate acestora, precum şi amenzile aplicabile în anul 2018.” 

Doamna secretar spune că proiectul de hotarare este publicat pe site-ul institutiei, urmând 
cursul legal, conform prevederilor legale privind transparenta decizionala. 

Domnul consilier local Fetele Dănuţ este de acord cu proiectul de hotărâre doar daca aceasta 
taxa va fi in zona standurilor Ocnita si Ocnele Mari. 

Domnul consilier local Uţă Nicolae-Gabriel spune că această propunere este binevenita 
pentru anul viitor, deoarece sezonul estival se incheie pe 15 septembrie, considerand ca proiectul de 
hotarare va fi gata prea tarziu pentru a putea fi aplicata aceasta taxa.  

Doamna Birţoiu Oana spune că pentru anul viitor are în vedere achiziţionarea unor bariere în 
parcarile Strandurilor, deoarece sunt foarte multe cheltuieli cu angajarea personalului si nu există 
profit din aceste taxe. 

Domnul primar propune ca toate aceste lucruri să fie propuse într-o dezbatere publică. 
S-a trecut la Întrebări-Interpelări. 
Domnul consilier local Dobre Ion spune că străzile de o parte si de alta a Ştrandului trebuie 

să nu mai parcheze nimeni şi ar trebui ca Politia să intervina. 
Domnul Uţă Nicolae-Gabriel spune că are dreptate domnul Dobre Ion dar nu suntem în 

măsură să analizăm activitatea Poliţiei. Consideră că este nevoie de hotărârea Consiliului Local prin 
care să impună semne rutiere de interdicţii parcare si să se creeze locuri de parcare.  

Domnul primar spune că trebuie asigurate locuri de parcare înainte de a instala semne de 
interzicere a parcării.  

Domnul primar consideră că trebuie preluat terenul de la Conversmin pentru a crea o baza 
sportivă si a amenaja locuri de parcare intrucat parcarile standului au o capacitate mica. 

Doamna secretar spune că în Hotărârea de Guvern nr.75/2008 în anexa 1 pct.2.5. există 
obligatia ca SC Conversmin SA de a ecologiza zonelor adiacente cavernei SOCON si redarea în 
circuitul economic a terenurilor afectate de viiturile de saramură (2001-2004), acţiune ce pana in 
prezent nu a fost realizata de catre aceasta societate. 

Domnul consilier local Fetele Dănuţ propune ca reprezentanţii SC Conversmin SA să fie 
invitati la una din sedintele Consiliului Local pentru a afla ce s-a întâmplat de fapt. 

Doamna Bododea Maria, sef serviciu „urbanism” spune că acele terenuri de care se face 
vorbire se afla în intravilanul localitaţii, deci este zonă construibilă. 
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Domnul consilier local Ută Nicolae-Gabriel spune că dacă nu există interdictii acele terenuri 
trebuie revendicate de Primaria orasului Ocnele Mari. 

Doamna secretar spune ca trebuie inaintata o adresa către Conversmin SA prin care să 
justifice dacă au primit fonduri pentru acest proiect si sa explice daca acele sume au fost consumate 
pentru ecologizare. 

Domnul administrator public Radu Gheorghe consideră bună iniţiativa domnului primar de a 
prelua acele terenuri, iar Consiliul Local hotărăşte ce proiecte se vor derula pe aceste terenuri. 

Domnul primar spune că la intalnirea cu domnul Prefect, la care au participat si 
reprezentantii ABA Olt s-a stabilit ca Paraul Sarat să fie preluat de către acestia din urma. 

Domnul consilier local Lăzăroiu Constantin spune că doar dupa refacerea ecologică vor 
putea fi preluate acele terenuri de către Unitatea Administrativ-Teritoriala, doar că trebuie stiut care 
sunt costurile acestei ecologizari si daca Primăria orasului Ocnele Mari isi permite aceste lucrări. 

Doamna secretar explică ca procedura legala consta in adoptarea unei hotarari a consiliului 
local, motivata pe documente, ce va fi inaintata Consiliului Judetean Valcea in vederea adoptarii 
unei Hotarari de Guvern privind preluarea terenurilor in cauza. 

Domnul preşedinte de şedinţă spune că acest proiect de hotarare ar fi bine sa fie initiat pana 
în şedinţa din luna viitoare. 

Domnul Dinca Eugeniu, administrator SC XAVITEL SA spune că a solicitat concesiunea 
terenului de la Ştrandul Ocniţa si pana in prezent nu a fost demarata procedura de concesiune. 
Societatea pe care o reprezintă a demarat lucrările unui proiect pentru fonduri europene in valoare 
de 1 milion de euro, iar fără un contract de concesiune va pierde finanţarea. 

Doamna Birtoiu Oana-Laura spune că a fost adoptata o hotărâre de inchiriere a acelui teren 
pe care SC XAVITEL SA nu a acceptat-o si nu a semnat contractul de închiriere, astfel că în 
momentul de faţă acesta societate ocupa ilegal aceste terenuri. 

Domnul Dinca spune că trebuie demarate procedurile pentru a fi micsorata taxa de parcare 
pentru a stimula turistii. 

Doamna Birtoiu Oana spune că o data cu aceasta micsorare a taxei se reduc incasarile la 
jumatate, dar chiar si asa, tinand cont de solicitarea SC XAVITEL SRL si de votul Consiliului 
Local s-a iniţiat acest proiect. 

Domnul Simionescu Octavian, locuitor al orasului Ocnele Mari întreabă de ce nu se ridică 
utilajul firmei care lucreaza la proiectul pentru canalizarea orasului din dreptul casei Radulescu, 
punct biserica „Brad”, deoarece zilele trecute a fost la un pas de a face accident in acea zonă, 
întrucât acesta a fost lăsat într-o curbă, obstrucţionând vizibilitatea şoferilor. 

Domnul primar spune că acel utilaj este al SC APAVIL SA si au fost purtate discutii cu 
dirigintele de santier pentru a termina acele lucrari si să ridice utilajul. 

Domnul Simionescu Octavian întreabă ce măsuri se iau cu gunoaiele depozitate în groapa 
formată pe podul Gînjuleşti. 

Domnul Primar îi răspunde domnului Simionescu Octavian că există documentaţie de 
reabilitare a podurilor Gînjuleşti si Chipeşiu, depusă la Consiliul Judeţean, se asteaptă aprobarea si 
finantarea lucrărilor. 

Domnul Simionescu Octavian întreabă ce s-a întâmplat cu cererea dumnealui din noiembrie 
2017 la care nu a primit raspuns si informează Consiliul Local că lângă terenul proprietate 
personală din punctul „Cazarma” s-a construit o locuinta pe terenul ce aparţine Primăriei oraşului 
Ocnele Mari. 

Domnul primar îi răspunde domnului Simionescu Octavian că în ceea ce priveşte cererea 
dumnealui s-a constituit o comisie care dupa ce va intocmi situatia solicitata o va comunica 
dumnealui, iar în ceea ce priveşte constructia pe terenul Primăriei oraşului Ocnele Mari deja au fost 
luate măsuri. 

Domnul consilier local Dobre Ion întreabă dacă există fond de vânătoare pe raza localităţii. 
Doamna secretar spune că potrivit prevederilor legale ori de câte ori au loc actiuni de 

vânătoare, sau alte actiuni ar trebui prezentat un proces-verbal. 
Domnul viceprimar Sasu Remus-Gabriel spune că a fost invitat la 4 actiuni de către fondul 

de vânătoare si anume: la 2 actiuni de vânătoare, o acţiune de plantare napi si o actiune de 
distribuire a hranei. 
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Domnul Iordache, locuitor al orasului Ocnele Mari ridică câteva probleme: numarul foarte 
mare de mistreti în zona Tufului, 2 capace furate în zona Bozeasca, o gaura în podul de la cimitirul 
Trăistari, pomi care ating stâlpii de înaltă tensiune si apa potabila a fost cu impuritati 2 zile si nu a 
putut fi consumata. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi domnul preşedinte de şedinţă anunţă închiderea 
lucrărilor şedinţei, mulţumind pentru participare. 

 
 

                  
 
 
    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                   SECRETAR OR.OC.MARI,   
                                                
                     MERIŞEL PETRE                                         MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
 
 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
27.07.2018 


